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Tirsdag den 17. december 2024 kl.: 17:00 til 19:30 
 

SB medlemmer:  

Deltagere:  

Gæstedeltagere:  

Afbud: William, Birte og Rikke (SB medlemmer) 

Referent: LOH 

 

Punkt Opgave/bilag 

Kl. 17 – 17:30  

1. Velkommen og 

præsentation 

Skolelederen byder velkommen alle medlemmer 

præsentere sig kort. 

2. Godkendelse af dagsorden 

og referat fra 

skolebestyrelsesmøde d. 

20.11.2024 

 Dagsorden og referat er godkendt 

3.  Meddelelser ved    

elevrådsrepræsentanter 

. 

Mobilpolitikken er drøftet i elevrådet. Der er forskellige 

regler for mobilbrug på de forskellige årgange. 

Udskolingen (8. og 9. årgang) har et andet sæt 

uskrevne regler i fht. indskolingen og mellemtrin. 

Udskolingen har bl.a. også udetilladelse og må forlade 

skolen i spisepausen. 



 
4.  Meddelelser ved formanden Ingen 

5. Meddelelser ved skolens 

ledelse 

Sygeprøverne kører succesfuldt på trods af at det er 

nyt. Der bruges flere co-teaching lektioner i den 

periode op til prøverne, da det kræver forberedelse for 

både lærerne og eleverne.  

Ledelsen er i øjeblikket optaget af sygefravær, APV og 

mangfoldig børnefællesskaber. Skoleårets planlægning 

(2025/2026) er i gang.  

6. Meddelelser ved 

medarbejderrepræsentant 

KKFO: 

Optaget af julegaver (børnene er kreative) og en 

julekoncert for forældrene står for døren. MUS 

samtaler for medarbejderne er i fuld sving. 

Ferieplanlægning i fht. nødpasning er i gang, da det har 

været en udfordring det er dog ved at være i hus.  

KKFO leder fortæller at der er 4 KKFO’er, som 

samarbejder mere på tværs. Der ses og snakkes om 

noget fælles morgenåbning i samarbejde med AFS i 

starten af det nye år. 

 

Skolen: 

MUS samtaler kører blandt lærerne. Der har været 2 

lærerpraktikanter (4 års lærerstuderende) for første 

gang, som har været en god oplevelse. Ledelsen 

fortæller om, at skolen har fokus på, at KFS kan være et 

godt praktiksted i fremtiden. Skolen har samarbejde 

med KP i fht. eksamener.  

Kl. 17:30 - 18  

7. Godkendelse af feriekalender 

og lukkedage 2025/2026 (se 

bilag) 

Til orientering bliver mandag den 22. december 2025 

højst sandsynligt lavet til en alternativ skoledag. 

Feriekalender godkendt.  

8. Mobiloplæg  Udvalget fremlægger mobiludvalgets tanker om 

“mobilfri skole”. Hun fortæller at Imran Rashid er en god 

oplægsholder. For 22.500 ex. moms + transport  

Resume: Udvalget ville stramme op og lave mobilfri 

skole. Børnene var imod. Efter mødet på Islands brygge, 

blev vi enige om at elevrådet måske har manglet i 

processen og vi træder et skridt tilbage.  

Vi skal være klare på, hvorfor vi gør det og kunne 

formidle det.  



 
Diskussion om formålet med den mobilfri skole. Der 

rejses spørgsmål ved om vi skal 1) være mobilfri hele 

tiden 2) bruge mobilen i skoletiden.   

Der drøftes, hvordan processen skal udformes. 

SB drøfter om der skal være særskilte regler på 

forskellige årgange (forslag stillet af elevrådet).  

Vi fastholder politikken, men kigger på hvordan vi 

udmønter reglerne.  

Elevrådet understreger at det er vigtigt at eleverne er 

med i processen og at mellemregninger kommunikeres 

ud til børnene.  

Beslutning: Arbejdsgruppen går videre med det. 

Fastholder politik, men arbejdsgruppen kigger på 

hvordan politikken kan konkretiseres, så den giver 

mening i praksis.  1.oplæg udformes til næste møde i 

SB:  

 

9. Opsamling fælles SB aften på 

SIB d. 20.12.2024 m. 

forvaltningen  

Ledelsen orienterer omkring BUF Flex midlerne og 

temaet på det forrige SB møde ”Mangfoldige 

børnefællesskaber”. Hvordan klæder vi os på som skole 

til det. SB-medlem spørger om det også tales om ved 

MUS samtalerne blandt medarbejderne, hvilket 

ledelsen kan bekræfte at det er. 

Kl. 18:15 – 18:45  

10. Et blik på 

sygefraværsstatistik 2023/2024 

på KFS 

Gennemgang af sygefraværsstatistikken.  

KKFO: 

Der er faldende sygefravær og statistikken viser at der 

har været en stor forbedring i korttidsfravær og en 

forbedring i langtidsfravær. Tallene viser at i flg. 

Københavns Kommunes måltal, at KKFO’en er 

forbedret og lever op til målet. 

 

Det er ledelsen der har vikartelefonen/sygetelefonen 

om morgenen, så på den følges der også op på den 

enkelte medarbejdere. 

 

Skolen: 

Sygefraværsstatistikken viser, at der klart også er en 

forbedring i både korttidsfraværet, men også i 



 
langtidsfravær på skolen.  Før september blev co-

teaching ikke dækket på helt samme måde som nu og i 

udskolingen har der været nabotilsyn fremfor at der 

blev dækket med en vikar. Ledelsen har haft 

opmærksomhed på dette, og har valgt at det skulle tage 

en anden retning ved at alt co-teaching blev dækket, og 

der gisnes om, at det kan være en medårsag til det 

faldende sygefravær. 

 

11. APV 2024 Ledelsen orienterede omkring APV og det samlede 

billede. Opmærksomheden i forhold til 2 matrikler. En 

positiv udvikling i arbejdsglæde, samarbejde og nær 

ledelse og motivation hos medarbejderne. 

APV’en er ude hos medarbejderne pt. Det er på som 

punkt til det næstkommende Pædagogiske Forum i 

januar. 

Kl. 18:45 – 19:15  

12. Økonomi 2024 Skolen 

Forventet mindreforbrug på omtrent 1,4 mio. i 2024. 

Afventer stadigvæk det afsluttede budget. Til trods for 

merforbrug i 2023 på 800.000, -  

 

KKFO: 

Der er et mindre forbrug på løn. Der er dog et 

merforbrug på driften + 173.000,- Der er dog sparret 

omkring 700.000,- . Der er bl.a. skåret i åbningstiderne. 

Børneinddragelse har været i brug, så de har været 

med til at bestemme hvad der skal indkøbes i KKFO’en.   

 

SB roser ledelsen for både APV, økonomi og 

sygefraværsstatistikken. 

13. Mangfoldige 

børnefællesskaber 

Skolelederen fortæller om hvad Mangfoldige 

børnefællesskaber indebærer, og hvilket økonomiske 

kræfter og ressourcer det kræver. Emnet blev også 

taget op under punkt 9. 

Kl. 19:15 – 19:30  

14. Evt. 6. årgang har fået en opsigelse. Der er sat 2 faste voksne 

ind på de timer, så det er kendte ansigter der vil 

overtage de timer medarbejderne har. Ledelsen holder 



 
fast i at se de små positive fremskridt der er på 

årgangen generelt, da det har været en udfordrende 

årgang i et stykke tid. Ledelsen er i dialog med 

kontaktforældrene i den pågældende klasse for at skabe 

den bedste dialog i forhold til klassens generelle trivsel 

og de fremadrettede perspektiver.  

 

SB fra Fælledby Skole spørger ind til, hvordan og hvem 

der skal have 1. årgang. Ledelsen har opmærksomhed 

på det og der er også noget økonomi omkring det, 

hvilket også er efterspurgt hos økonomiafdelingen og 

der ventes på en tilbagemelding før der kan meldes 

noget ud. 

 

Mødet sluttede kl. 19:00 

 


